
Motion till årsmötet 2022 om byte av termostater samt injustering av värmesystemet.  
 

Saknar uppgift om när termostaterna i föreningens lägenheter byttes men det bör vara minst 15 år 

sedan. För att vi ska få någon värme på våra element måste termostaten stå på 7. Ändå måste vi under 

vinterhalvåret ha ett extra el-element i vardagsrummet för att nå upp till en behaglig temperatur. 

Samtidigt kan vi se att andra lägenheter har sina fönster på glänt. Med stöd av följande information 

från energirådgivningen menar vi att det är dags att byta termostater och göra en injustering av 

värmesystemet. 

 

Följande är hämtat från https://energiradgivningen.se/uppvarmning-flerbostadshus/ 

”Genom att installera moderna termostater med temperaturreglering kan man spara både energi och 

pengar. Även komforten i huset ökar eftersom temperaturen kan hållas jämn. En tumregel är att om 

befintliga termostatventiler är äldre än 10-15 år bör dessa bytas ut.” 

”Ett tecken på att injusteringen behöver göras om är att temperaturen i byggnaderna inte är jämn 

utan det finns kalla och varma platser. Det är väldigt vanligt att flerbostadshus har en för hög 

värmekurva just pga detta. Man har helt enkelt höjt värmekurvan för att de delar av fastigheten som 

är kalla ska bli varmare. Detta gör dock att de delar av fastigheten som var varma från början blir ännu 

varmare och man vädrar ut överskottsvärmen. I det här läget är det alltså bättre att justera om 

systemet snarare än att höja värmekurvan.” 

 

Vänliga hälsningar 

Mona och Lennart Wernbro 
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